
 Jaarverslag 2024 van het bestuur 

 Het Landelijk Bestuur telde vanaf de AV vijf leden: 

 Dorien Rookmaker (voorzitter), Simone Teerling (secretaris), Esther Nieboer (eerste 
 penningmeester), Afryea Uiterloo (tweede penningmeester) en Sylvia Bouwmeister 
 (communicatie). Midden oktober traden de inkomende bestuursleden Antoinette Stockmann en 
 Judith van Voorst Vader toe, die actief een bijdrage leverden. Wijnanda Asjes trad in april met de 
 AV af en werd lid van de TSF-commissie. 

 Het Bestuur hield negen vergaderingen; fysiek (achter de winkel in Den Haag) en online. 
 Individueel hebben bestuursleden regelmatig contact met de commissies en bijzondere 
 functionarissen, voor wie zij contactpersoon zijn. 

 Op 13 april vond de jaarlijkse Algemene Vergadering (AV) plaats in Rotterdam. Voortreffelijk 
 georganiseerd door de afdeling Rotterdam. Die afdeling werkt samen met andere instanties op 
 het gebied van vrouwenwerk en financiën. Een mooie presentatie van een van die organisaties 
 zorgde voor veel inspiratie. 2024 stond in het teken van “basis op orde” en uitvoering geven aan 
 veranderingen die zijn ingezet met het ledenonderzoek van 2022. 

 Bestuursleden van de afdelingen Apeldoorn, Arnhem, Breda, Den Haag, Deventer, Ede, 
 Friesland, Haarlem, Leiden, Nijmegen, Rotterdam, Tilburg Eindhoven, Utrecht-Amersfoort, 
 Zeeland, Zuid-Limburg en Zwolle waren aanwezig. Het Huishoudelijk Reglement werd aangepast. 
 Het leeftijdscriterium is geschrapt. Besloten werd om het aanpassen van de statuten van de 
 afdelingen beter te coördineren. E.e.a. wordt bekostigd door het Landelijk Bestuur. Aanpassing 
 van de statuten is vereist vanwege een wetsverandering. Naar aanleiding van die wetswijziging 
 werd een continuïteit commissie ingesteld (een verplichting van de WBTR). 

 Na intensieve discussie werd besloten om met ingang van 2025 de contributie te verhogen: van 
 15 naar 20 euro per jaar. Met ingang van 2025 wordt elk jaar bij het vaststellen van de begroting 
 beoordeeld of verdere verhoging van de contributie al dan niet nodig is. 

 Tijdens de AV zijn twee nieuwe ereleden benoemd: Wijnanda Asjes en Lian Jeene. Beiden zijn al 
 vele jaren actief voor Tesselschade; op landelijk en afdelingsniveau. Hun opgewekte 
 betrokkenheid is een inspiratie voor ons allemaal. 

 Helaas zijn in 2024 twee afdelingen gestopt: Twente en Zeeland. Ondanks intensief zoeken bleek 
 het niet mogelijk om nieuwe besturen te vormen. De leden van Zeeland zijn ondergebracht bij 
 de afdeling Den Haag, de leden van de eerder opgeheven afdeling Twente zijn nu lid van de 
 nieuwe afdeling Oost-Nederland, een samenvoeging van Almelo en Zwolle. 
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 In 2024 zijn grote stappen gezet op het gebied van communicatie. Dit als vervolg op het 
 ledenonderzoek van een jaar eerder. Sylvia Bouwmeister en Judith van Voorst Vader 
 presenteerden het communicatieplan, dat in 2024 is geïmplementeerd. Sociale Media maken 
 onderdeel uit van onze communicatiemix. Op LinkedIn kregen we in korte tijd ruim 300 volgers. 
 Dat hopen wij, met behulp van onze leden, verder uit te bouwen. Er zijn Whatsapp-groepen 
 opgezet om de interne communicatie te verbeteren. De website is verder aangepast. 

 De samenwerking met Crafts Council Nederland kreeg vorm in een pilot ‘smokken’. Dit in 
 samenwerking met de afdeling Arnhem. De workshop krijgt in 2025 een vervolg. 

 Op de tussentijdse vergaderingen van het Landelijk Bestuur is in samenwerking met de Depot 
 Commissie, de Studiefonds Commissie (TSF) en de ZVF-commissie het functioneren van deze 
 commissies besproken. Besloten is tot wijziging van de doelstelling en activiteiten van de Depot 
 Commissie (die is omgedoopt tot De Gouden Draad) en tot aanpassing van het beleid van het 
 ZVF. Met de TSF-commissie is afgesproken dat we jaarlijks minimaal twee keer samen 
 vergaderen. O.m. over de ontwikkelingen bij het TSF en ondersteuning door het Landelijk 
 Bestuur. (Zie de jaarverslagen van de desbetreffende commissies). 

 Voor de penningmeesters en de studentenbegeleiders werden weer studiedagen georganiseerd. 
 Ze werden goed bezocht en zeer gewaardeerd. Besloten is om beide studiedagen te bundelen 
 op één dag (beter voor carpoolen). De gecombineerde studiedag vond begin 2025 al plaats, en 
 wordt in 2026 weer aan het begin van het jaar gehouden. 

 Op de RVA in oktober gaven afgevaardigden feedback op het conceptjaarplan 2025, en werd het 
 aangepast communicatieplan voor de afdelingen gepresenteerd. Er werd geïnteresseerd 
 kennisgenomen van de wijze waarop we meer vrijwilligers (bestuursleden, commissieleden, 
 handwerksters) kunnen werven én behouden. 

 Er is gestart met de voorbereiding van ons volgende lustrum: 155 jaar. Dat wordt gevierd op 
 zaterdag 30 mei 2026, op Paleis Het Loo in Apeldoorn. De AV van 2026 gaat eraan vooraf. 

 D. Rookmaker, voorzitter.  S.C.J. Teerling, secretaris. 

 (Mei 2025) 
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 Tesselschade Studiefonds – Jaarverslag 2024 

 Betsy Perk, Aletta Jacobs en hun tijdgenoten zouden teleurgesteld zijn als ze wisten dat de 
 emancipatoire doelen voor vrouwen ruim 150 jaar later nog steeds aandacht nodig hebben. 
 Tegelijkertijd zouden ze ook trots zijn dat er nog steeds vrouwen op weg geholpen worden naar 
 een betere toekomst. Hoewel we soms treurig worden van de stapeling van problemen die 
 sommige vrouwen meemaken, is het prachtig om te zien als we kunnen helpen het verschil te 
 maken. Vrouwen volgen een opleiding, halen hun diploma, vinden een baan en krijgen daardoor 
 meer zelfvertrouwen. Ze worden gelukkiger en een beter voorbeeld voor hun kinderen. Dat kan 
 alleen door de bijdrage van alle vrijwilligers en de financiële bijdragen van alle trouwe leden. 

 De cijfers  : 

 In 2024 bestond de commissie Tesselschade Studiefonds uit zeven leden. Ze kreeg in totaal 231 
 aanvragen. Een deel daarvan werd meteen afgewezen. De reden hiervoor kan bijvoorbeeld zijn 
 dat de kandidate naar Nederland gekomen is voor studie, het geen rijks-erkende opleiding 
 betreft, ze al een afgeronde opleiding heeft (en daarmee economisch zelfstandig is) of de 
 kandidate de aanvraag introk omdat er alsnog voldoende andere fondsen waren en daarmee 
 haar begrotingstekort was opgelost. 

 Conform de procedure werden alle andere aanvragen doorgestuurd naar de afdelingen. Van de 
 102 aanvragen die de commissie van de afdeling retour kreeg (met een advies), zijn er 92 
 toegewezen. De toegewezen aanvragen betroffen 66 nieuwe en 36 herhaal aanvragen voor het 
 volgende studiejaar. In vervolg op 2023 heeft de commissie vier aanvragen van Oekraïense 
 studenten gehonoreerd. De aanvragen die de commissie niet terugkreeg zijn door de afdelingen 
 afgehandeld. 

 Voor een wo-studie kwamen 22 aanvragen binnen, 61 voor een hbo- en 19 voor een 
 mbo-opleiding. De trend om de studie Ervaringsdeskundige voor bijzondere Doelgroepen te 
 volgen, zette door en daarnaast werden er meer aanvragen ingediend om docent te worden. 

 De hulp; 

 Achter de aanvragen schuilen soms schrijnende verhalen, vaak het gevolg van hindernissen die 
 kandidaten op hun weg vonden, waardoor de maximale periode voor studiefinanciering verliep 
 voordat het einddiploma in zicht was. Hierbij wordt goed samengewerkt met de afdelingen. 
 Verschillende keren vulden de commissie en de afdeling elkaar aan met 
 voorwaardenscheppende zaken als studieboeken en een laptop. Daarnaast helpt de commissie 
 geregeld een kandidaat met een extra steuntje in de rug door samenwerking met Stichtingen 
 Helpende Zon en In Aere Salus. 

 De begeleiding en steun worden enorm gewaardeerd. Af en toe ontvangt de commissie 
 berichten van studenten, waaruit hun waardering voor het Tesselschade Studiefonds blijkt. 
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 Voorbeelden hiervan zijn  : 

 Er is een enorme last van mijn schouders gevallen tijdens mijn master. Uw fonds heeft mij 
 namelijk niet alleen een financiële ondersteuning geboden om mijn collegegeld te betalen, maar 
 ook mij meer ruimte, tijd en motivatie gegeven om mijn studie zonder financiële stress te volgen 
 en (te proberen) een waardevolle bijdrage te leveren aan mijn onderzoeksgebied. Na het 
 afronden van mijn master, zou ik graag een update sturen om u op de hoogte te houden van 
 mijn resultaten. Nogmaals wil ik u hartelijk bedanken. - (november ’24). 

 Ik heb vanaf februari 2024 gebruik mogen maken van het Tesselschade Studiefonds! Ik kreeg van 
 jullie de tip om het nog eens te proberen voor een nieuwe aanvraag bij de gemeente Groningen! 
 Inmiddels is dit gelukt en hoef ik geen gebruik te maken van het bedrag dat er voor mij is 
 vrijgekomen! Vanuit jullie kant, misschien in de toekomst voor een nieuwe aanvraag maar 
 voorlopig is dit nog niet nodig want ik heb het studiefonds vanuit gemeente mogen ontvangen! 
 Ik wil jullie wel enorm bedanken en kom ook graag nog een keer langs! Door jullie kon ik starten 
 met een opleiding die mij enorm bevalt, en kan ik werken aan mijn toekomst! Mijn dank is heel 
 groot en ik hoor graag terug van u. – (oktober ‘24). 

 Ik wil jullie van harte bedanken voor de grote gift voor mijn studie. Ik kan niet uitdrukken in 
 woorden hoe blij ik hiermee ben. Ik hoef me veel minder zorgen te maken en kan mijn aandacht 
 richten op mijn studie. Ik hoop hiermee in de toekomst in mijn eigen inkomen te voorzien, maar 
 een ander groter doel van mij is dat ik mensen en kinderen hoop te helpen die in een 
 soortgelijke situatie als ik zitten. Omdat ik weet hoe het soms kan voelen en dat ook de 
 hulpverlening hier vaak geen antwoord op heeft. Ik hoop dat ik een bijdrage kan leveren dat 
 mensen zich begrepen voelen, maar ook een uitweg vinden. En net als mij hun leven weer op 
 kunnen bouwen. Ik ben daarom erg dankbaar dat jullie dat mede mogelijk maken. – (augustus 
 ’24). 

 Gewoon even een kort berichtje om jullie ontzettend te bedanken voor de fantastische hulp bij 
 het regelen van de studiebeurs. Ik ben echt dolblij met het positieve resultaat! Jullie steun 
 betekent niet alleen veel voor mij, maar ook voor mijn zoon, en maakt mijn academische reis 
 nog specialer. Het moet nog even bezinken, want ik kan het bijna niet geloven! Nogmaals, heel 
 erg bedankt voor alles! – (januari ’24). 

 Samenwerking afdelingen en commissie  : 

 Niet alle afdelingen hebben de mogelijkheid om aanvragen te behandelen. Het systeem van 
 Vliegende Keepers, dat in 2022 werd opgezet, is heel nuttig gebleken. Het is van groot belang dat 
 afdelingen en commissie voorkomen dat een aanvraag wordt afgewezen terwijl die door een 
 andere afdeling of de commissie zou worden gehonoreerd. Om de vrijwilligers een steun in de 
 rug te geven heeft de commissie haar informatiepakket geactualiseerd. Daarnaast organiseerde 
 ze in januari een TSF-studiedag waar bijna alle afdelingen en vliegende keepers aanwezig waren. 
 Verschillende onderwerpen passeerden de revue, zoals wel/geen verplicht aanvragen Leven 
 Lang Leren Krediet als iemand al grote schulden heeft, contact leggen met organisaties als 
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 Humanitas, Schuldhulpmaatje, budgetcoaches, etc. De TSF’ers en Vliegende Keepers kregen 
 moeilijke casussen om met elkaar te bespreken. 

 Er wordt constructief samengewerkt met andere fondsen, vooral voor de aanvragen waarvan 
 het tekort groter is dan het Tesselschade Studiefonds schenkt. De commissie was 
 vertegenwoordigd bij de jaarlijkse vergadering van samenwerkende fondsen. 

 Plan voor 2025  : 
 Met het oog op de toekomst, en met steun van het landelijk bestuur, zal de commissie een 
 portal opzetten voor de aanvragen. Voor de kandidaten zal dat het indienen van een aanvraag 
 vereenvoudigen, en het werk van het secretariaat daarmee worden teruggebracht tot de 
 proportie van een doorsnee vrijwilligersbaan. In het portal zullen ook statistieken worden 
 verzameld waarmee het succes van het Tesselschade Studiefonds tastbaarder wordt. Op de 
 lange termijn kan dit bijdragen aan het werven van fondsen zodat het Studiefonds alle ruimte 
 houdt om vrouwen te steunen in hun streven economisch zelfstandig te worden. 

 Kortom: 
 Gezien het groeiend aantal aanvragen (2022: 136, 2023: 183 en 2024: 231) blijkt dat het 
 Tesselschade Studiefonds nog altijd relevant is. De commissie zoekt bij elke aanvraag 
 mogelijkheden om de kandidaat zo goed mogelijk te helpen; mits alle andere bestaande 
 mogelijkheden zijn benut. Ze wijst de weg naar andere fondsen als de tekorten groter zijn dan 
 de maximale steun die het Tesselschade Studiefonds kan geven. 

 De steun van het Studiefonds heeft in 2024 weer meer vrouwen een opstapje gegeven naar een 
 betere toekomst voor henzelf, en in veel gevallen ook voor hun kinderen. 

 Commissie ZVF – Jaarverslag 2024 

 In 2024 kwam de commissie Zegers Veeckens Fonds (bestaande uit vijf personen) driemaal 
 bijeen. Tweemaal vergaderde zij als commissie, eenmaal met het landelijk bestuur. De 
 commissie vergaderde in het verleden uiterst zorgvuldig over het bedrag dat een kandidate 
 toegewezen kreeg. De laatste jaren is de situatie veranderd: het aantal handwerksters waarvoor 
 een toelage werd aangevraagd, liep terug (overlijden). 

 Er werd gekozen voor een vast uit te keren bedrag, fiscaal en Nibud-gerelateerd; voor iedereen 
 hetzelfde. Er kwamen weinig nieuwe aanmeldingen. Een commissie bestaande uit vijf personen 
 is o.i. overbodig geworden. Vanuit het landelijk bestuur nemen Afreya en Simone de taak van de 
 ZVF-commissie over. Zij zijn nog op zoek naar iemand uit Noord- of Zuid-Nederland, die hen 
 daarbij kan helpen. De commissie heeft haar werk met veel plezier gedaan, en wenst de dames 
 succes. In 2024 werd er in het eerste halfjaar 14.400 euro uitgekeerd aan 15 kandidaten, een 
 eenmalige uitkering en in het tweede half jaar 14.760 euro aan 14 dames. 

 Jacqueline Douglas, secretaris. 
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 De Gouden Draad - Jaarverslag 2024 

 Het jaar dat achter ons ligt was er een met veel succesvol verlopen activiteiten. 

 De commissie vergaderde het jaar vier keer, en had regelmatig contact door middel van app en 
 mail. Er werden twee Inspiratiedagen gehouden in de Markies in Woerden. Voor de lezingen 
 tijdens de Inspiratiedagen is volop belangstelling. De lunch valt altijd in de smaak. De 
 Pop-up-Store werd met belangstelling bezocht! Deze dagen zijn goede contactmomenten voor 
 bestuur, vertegenwoordigers van de afdelingen en onze leden. Leden nemen graag een 
 introducé mee, wat regelmatig een nieuw lid oplevert. 

 In maart, juni en november werden er verspreid over het land workshops gegeven. Deze keer 
 waren de locaties Den Haag, Deventer en Leiden. In museum De Lakenhal in Leiden werd naast 
 een keuzemogelijkheid uit twee workshops ook een rondleiding aangeboden, met als thema 
 ‘Het Leids laken’. Ook voor deze dagen was er royaal belangstelling. De reacties zijn erg positief. 

 Door het vertrek van drie commissieleden is de bezetting van onze commissie momenteel krap. 
 Wij zijn even goed alweer druk in de weer aantrekkelijke activiteiten te organiseren. 

 Door de veranderende activiteiten van onze commissie is de naam Depot Commissie in overleg 
 met het landelijk bestuur gewijzigd in ‘De Gouden Draad van Tesselschade’. De commissie heeft 
 een nieuw e-mailadres:  goudendraad@tesselschade.nl 

 Onze digitale Nieuwsbrief ‘De Gouden Draad’ is in 2024 twee keer verschenen. 

 Al met al kijken wij terug op een goed jaar. Wij constateren dat de activiteiten van onze 
 commissie worden gewaardeerd. Dat maakt dat wij met enthousiasme verder gaan op de 
 ingeslagen weg. 

 Anne Marie van den Wijngaart, Voorzitter commissie Gouden Draad 

 De Webwinkel – Jaarverslag 2024 

 De webwinkel heeft dit jaar vergeleken met 2023 weer een lichte omzetgroei laten zien. Dit is 
 terug te zien in het aantal orders: 207. Van het noorden van Groningen tot Zeeland, Limburg en 
 de kop van Noord-Holland komen bestellingen binnen. Fijn dat ook klanten uit Flevoland de weg 
 naar de webwinkel weten te vinden. Het artikel aanbod wordt regelmatig vergroot. Zo zijn er dit 
 jaar een aantal golfartikelen bijgekomen. Er blijft een grote vraag naar bridgekleden. Dit jaar is er 
 voor het eerst een order retour gekomen, wat vlot werd afgehandeld. 

 Willemien Jonker, beheerder webwinkel. 
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 Jaarverslag Bibliotheek – 2024 

 De bibliotheek van Tesselschade is gevestigd boven de winkel in Amsterdam, Leidseplein 33. Als 
 regel is de bibliotheek elke eerste woensdag van de maand tussen 11.15 en 15.00 uur open. 
 Bezoek op afspraak is mogelijk: via  bibliotheek@tesselschade.nl 

 Al bijna 15 jaar is elke eerste woensdag van de maand de werkgroep bibliotheek aan het werk in 
 de Tesselschade handwerk bibliotheek. Vanwege het vele werk hebben we in 2024 een aantal 
 dagen extra gewerkt. 

 De stroom schenkingen gaat gestaag door. Deze worden uitgezocht. Boeken en tijdschriften 
 worden ingeboekt, patronen worden gedigitaliseerd, oude tijdschriften en boeken worden 
 zorgvuldig gerepareerd. Dubbele boeken en overtollig materiaal worden vooral tijdens het 
 handwerkcafé voor kleine prijsjes t.b.v. de bibliotheek verkocht. 

 Studenten, leden en steeds meer afdelingen weten ons te vinden. Scholieren en studenten, 
 vooral van kunst – en mode opleidingen, komen langs. Ook mensen die aan speciale projecten 
 werken, komen langs. Zo kregen wij vragen over het naaien van kleding in de 20  e  eeuw, Berlijns 
 wolwerk, de geschiedenis van het handwerk bij Tesselschade-Arbeid Adelt en het maken van 
 lingerie. 

 Nu veel patronen zijn gedigitaliseerd, kunnen we ook eenvoudig aan de vraag naar patronen 
 (bijv. van bridgekleden, slaaphazen, theemutsen, enz.) voldoen. Een berichtje naar 
 bibliotheek@tesselschade.nl  is voldoende. Wij gaan  dan op zoek. We hopen over niet al te lange 
 tijd de patronencatalogus op intranet te kunnen zetten. 

 De werkgroep Bibliotheek, 

 Claartje de Kreuk, Carmen Post, Ineke Siewertsen, Caro The 

 Jaarverslag Archief - 2024 

 De bijzondere functionarissen archief dragen er zorg voor dat het landelijke archief van 
 Tesselschade wordt opgeslagen bij het Kennisinstituut voor Emancipatie en 
 Vrouwengeschiedenis Atria in Amsterdam. 

 Ook worden er soms vragen gesteld door (oud-)leden of externe personen. Dit jaar werd 
 bijvoorbeeld door ons uitgezocht op welk terrein (en hoe lang) twee mensen die werden 
 voorgedragen voor een lintje, zich voor Tesselschade hebben ingezet. 

 Vorig jaar hebben wij u geïnformeerd dat mevrouw Myriam Everard, schrijfster van het artikel 
 ‘Betsy Perk verdient meer en beter- en wij ook!’  ,  ons een exemplaar heeft toegestuurd van het 
 tijdschrift  ‘Accolade’  waarin dit artikel is gepubliceerd.  In 2024 heeft zij opnieuw een artikel over 
 Betsy Perk gepubliceerd, en hebben wij opnieuw een exemplaar van ‘Accolade’ ontvangen. Vorig 
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 jaar heeft u misschien gelezen dat er aan de publicatie haken en ogen zijn verbonden. Nu het 
 tweede artikel is verschenen, zullen beide artikelen hopelijk digitaal verspreid mogen worden. 
 Zodra Myriam Everard haar fiat heeft gegeven zullen wij de artikelen op de website van 
 Tesselschade plaatsen. 

 Graag willen wij u informeren over een bijzonder project dat uit deze publicaties is 
 voortgekomen: het toegankelijk maken van de brieven van Betsy Perk, die bij Atria zijn 
 opgeslagen. Schrijfster en voorzitter Myriam Everard van de  Wilhelmina Drucker Fundatie (WDF) 
 was tijdens haar onderzoek namelijk gestuit op de ongeordende opslag van alle brieven van en 
 rondom Betsy Perk.  Gesprekken met mevr. Everard en  Atria over het toegankelijk maken zijn in 
 2024 gestart. De uitvoering van de werkzaamheden is op het moment van dit schrijven al bijna 
 gestart. Met een enthousiaste groep van 14 vrijwilligsters van Tesselschade gaan wij samen met 
 Atria aan de slag om de klus te klaren. De reiskosten worden door de W  DF  aan alle vrijwilligers 
 vergoed. Atria biedt ons ruimte en heel veel ondersteuning, en neemt bovendien de kosten voor 
 koffie, thee en een lunch voor haar rekening. 

 Mieke van Leeuwen-Brinkhoff en Karin van Dam-Hopman 

 Communicatiecommissie – Jaarverslag 2024 

 De communicatiecommissie heeft het afgelopen jaar stappen gezet om de zichtbaarheid online 
 te vergroten. Samen met een klankbordgroep is de ontwikkelde persona ‘Eveline’ verder 
 doorontwikkeld, en is een stappenplan opgezet voor het vergroten van het bereik van 
 Tesselschade bij een jongere doelgroep. 

 Centraal staat het vergroten van de digitale voetafdruk van Tesselschade. De eerste stappen zijn 
 gezet, met diverse aanpassingen op de website en een actieve aanwezigheid op LinkedIn. De 
 nadruk ligt daarbij op het vergroten van de bekendheid van onze Studiefonds-activiteiten. Ook 
 heeft de communicatiecommissie voor de afdelingen een workshop georganiseerd over het 
 werven van vrijwilligers.  

 Voor 2025 zal de focus liggen op het voortzetten van deze activiteiten en het uitbreiden naar een 
 landelijke Tesselschade-Instagram. Daar zullen de handwerkactiviteiten van Tesselschade meer 
 aandacht krijgen. Tot slot wordt gewerkt aan een campagne voor het werven van leden, en aan 
 de publicatie van een regelmatige nieuwsbrief voor leden en potentiële leden.  

 Sylvia Bouwmeister en Judith van Voorst Vader 
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 Websitecommissie – Jaarverslag 2024 

 Website 

 Jawel, onder de bezielende leiding van Quirine Bouma (afdeling Den Haag), heeft Christine 
 Waardenburg-Warnaars (afdeling Alkmaar) afgelopen seizoen plaatsgenomen in de 
 websitecommissie. Met vereende krachten beantwoorden zij vragen en opmerkingen of sturen 
 deze door. Ook het aanmaken en uitzetten van de evenementen (met inschrijf- en betaalknop) 
 behoort tot hun taak. Het Genkgo-systeem is wel zo gebouwd, dat de afdelingen zelf hun 
 ledenadministratie beheren en kunnen mailen naar al hun leden voor de contributie ALV’s en 
 nieuwsbrieven. Lukt dat niet meteen, dan helpen wij daarbij en lukt dit wellicht wel een 2  e  of 3  e 

 keer. Wij staan altijd open voor ‘workshops’ om de kneepjes van deze applicatie te leren. Wij 
 helpen bij alle activiteiten en het updaten van de eigen afdeling pagina’s, graag zelfs. Mocht u 
 ons willen ondersteunen als website beheerder, wij staan open voor extra handjes. 
 Kortom, aan de slag met elkaar om zo beter en aantrekkelijker zichtbaar te worden voor al onze 
 websitebezoekers, leden en toekomstige leden! 

 Quirine Bouma-den Beer Poortugael en Christine Waardenburg-Warnaars 

 Ledenadministratie – Jaarverslag 2024 

 De centrale ledenadministratie zorgt ervoor dat alle leden van Tesselschade in het centraal 
 ledenadministratiesysteem staan. Zo garanderen we een goed overzicht en dat we de naleving 
 van de wet op de privacy (AVG)  kunnen garanderen. Ook de overdracht van leden bij het 
 samenvoegen van afdelingen zoals Almelo-Zwolle of de bij de opheffing van afdelingen zoals 
 Zeeland en Twente worden door ons verzorgd. Het is belangrijk dat leden zo veel mogelijk MET 
 een e-mailadres in de database staan met het oog op communicatie. Ook moeten 
 adresgegevens juist zijn voor de verzending van o.a. het Jaarbericht. 

 In principe zijn de afdelingen zélf verantwoordelijk voor een ordelijke ledenadministratie. Dat 
 betekent dat het systeem ook door de afdelingen zelf van tijd tot tijd moet worden 
 gecontroleerd. Wij helpen daar graag bij. 

 Loes Harinxma Buiter en Heleen van Blotenburg 
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